
Protokół Nr XIV/2015 
z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 27.11.2015 r. 

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy - Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy - Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji - Urząd Miasta i Gminy w Pilicy - sala narad (pokój nr 15). 

W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1505 udział wzięło 15 radnych na ogólny 
stan Rady wynoszący 15 osób. 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Artur Janosik, 
- Sekretarz Miasta i Gminy - Pani Anna Kulczak, 
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej Goncerz, 
- Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy - Pan Adam Rozlach, 
- główna księgowa Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy - Pani Halina Janiec, 
- sołtysi i inni goście. 
Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Przyjęcie raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 

2012-2015 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2016-2019". 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Kleszczowa, 
b) zmiany lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Sierbowice, 
c) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
e) ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
f) ustalenia stawek opłaty targowej, 
g) zatwierdzenia ustalonej przez Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy taryfy 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
dla mieszkańców gminy Pilica na rok 2016, 

h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dobrej, 
i) zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad 1. 
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy - Pani Barbara Przybylik. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła 
prawomocność obrad. 
Następnie przedstawiła ww. porządek obrad sesji, zawarty w zaproszeniach na sesję i zapytała 
czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad. 



Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwały w sprawach: 
- udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dzwono wicach - wyjaśnił, że Zarząd OSP 

w Dzwonowicach zwrócił się z prośbą o dofinansowanie zakupu energii elektrycznej 
kwotą w wysokości 205 zł, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015-2026 - poinformował, 
że gmina przygotowuje wniosek o dotację na przebudowę ulicy Kościuszki w Szycach, 
do którego niezbędny jest projekt Funkcjonalno-Użytkowy, który należy uwzględnić 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej, a termin składania wniosków upływa 05.01.2015 r., 

- uchylenia Uchwały Nr XIII/86/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 29 października 
2015 r., dotyczącej utworzenia Świetlicy Środowiskowej w miejscowości Dzwonowice, 
stanowiącej własność gminy, 

- podjęcia nowej uchwały w sprawie utworzenia Świetlicy Środowiskowej w miejscowości 
Dzwonowice, działającej w ramach struktury organizacyjnej Ośrodka Pomocy Społecznej. 

W sprawie dwóch ostatnich projektów uchwał, zaproponowanych do wprowadzenia, Pan 
Burmistrz wyjaśnił, że utworzenie świetlicy, która będzie funkcjonować w ramach struktury 
OPS Jest dogodniejszym rozwiązaniem ze względów prawnych. 
Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 
Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana 
Burmistrza. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach został przyjęty jednogłośnie (15 radnych 
głosowało za) - pkt 5j. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015-2026 został przyjęty jednogłośnie 
(15 radnych głosowało za) - pkt 5k. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Nr XIII/86/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 29 października 2015 r. został 
przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za) - pkt 51. 
Wniosek o poszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały w sprawie utworzenia Świetlicy 
Środowiskowej w miejscowości Dzwonowice został przyjęty jednogłośnie (15 radnych 
głosowało za) - pkt 5ł. 
Porządek obrad sesji z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Przyjęcie raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 

2012-2015 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2016-2019". 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Kleszczowa, 
b) zmiany lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Sierbowice, 
c) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
e) ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
f) ustalenia stawek opłaty targowej, 
g) zatwierdzenia ustalonej przez Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy taryfy 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
dla mieszkańców gminy Pilica na rok 2016, 

h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dobrej, 
i) zmian w budżecie gminy na 2015 rok 
j) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach, 
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k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2015-2026, 
1) uchylenia Uchwały Nr XIII/86/2015 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 29 października 

2015 r., 
ł) utworzenia Świetlicy Środowiskowej w miejscowości Dzwonowice. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad 2. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad 

poprzedniej sesji (Protokołu Nr XIII/2015 z dnia 29.10.2015 r.), który był wyłożony do wglądu 
w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 
Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za). 

Ad 3. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Andrzej Grabowski poprosił o podjęcie działań celem posprzątania uliczki (przejścia) 
pomiędzy budynkiem Państwa Stępniów, gdzie jest apteka, a budynkiem, w którym był sklep 
„Parys". 
Ponadto poprosił o uporządkowanie terenu wokół pomnika w Pilicy przy ul.Mickiewicza, 
upamiętniającego odzyskanie niepodległości i położenie kostki brukowej. 
Pan Łukasz Kudra zabrał głos w sprawie oświetlenia ulicznego. Zwrócił się z prośbą o założenie 
lampy w Sierbowicach, przy drugim zakręcie drogi od strony Dzwonowic, o wymianę 
migoczącej lampy w Sierbowicach koło posesji nr 5 oraz o przesunięcie jednej z dwóch lamp 
przy ul.Kościuszki w Szycach. 
Pan Tomasz Kwiecień zwrócił uwagę, że ul.Wodna w Sławniowie jest niszczona przez 
nadmierny ruch samochodów ciężkich w związku z przebudową mostu w Sławniowie. 
Pan Marcin Omyła zgłosił, że w drodze powiatowej na odcinku w Cisowie, która stanowi 
objazd, ze względu na przebudowę mostu w Sławniowie, powstało kilka głębokich dziur, 
zagrażających bezpieczeństwu użytkowników drogi. 
Pan Marek Koniec zgłosił, że w drodze do kościółka św. Piotra i Pawła był robiony przekop 
i odcinek drogi zapadł się. 
Pan Wojciech Gamrot zwrócił się z prośbą o udrożnienie rowu przy ul. Wodnej na odcinku przy 
posesji Państwa Zagałów, ponieważ woda wylewa się na posesję. 
Innych interpelacji nie zgłoszono. 

Ad 4. 
Pani Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie raportu z wykonania „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 2012 - 2015 z uwzględnieniem perspektywy 
na lata 2016-2019". 
Raport z wykonania programu ochrony środowiska przedstawiła insp. d.s. gospodarki 
komunalnej i inwestycji - Pani Teresa Całek - zgodnie z raportem załączonym do niniejszego 
protokołu. 
Wyjaśniła, że ustawa prawo ochrony środowiska zobowiązuje Burmistrza do sporządzania 
co dwa lata raportu z Gminnego Programu Ochrony Środowiska i przedstawienia go Radzie. 
Pan Andrzej Grabowski zapytał czy jest jakiś program, który pomógłby mieszkańcom 
w likwidacji pokryć dachowych z eternitu. 
Pani insp.Teresa Całek wyjaśniła, że jeżeli będzie możliwość skorzystania z dopłat do likwidacji 
wyrobów azbestowych, to gmina podejmie działania celem pozyskania środków na ten cel. 
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Nadmieniła, że w roku 2010 i 2011 Urząd realizował zadanie, polegające na dofinansowaniu 
ze środków WFOŚiGW demontażu, transportu i utylizacji odpadów azbestowych, pochodzących 
z nieruchomości prywatnych znajdujących się na terenie gminy. 
Innych pytań ani żadnych uwag nie zgłoszono. 

Ad 5a-b. 
Pani Przewodnicząca podjęła sprawę, dotyczącą zmiany lokalizacji miejsc pamięci 

narodowej w miejscowości Kleszczowa i Sierbowice. 
Projekty uchwał w powyższych sprawach omówiła Pani Teresa Całek - insp.ds. inwestycji 
i gospodarki komunalnej. 
Wyjaśniła, że projekty uchwał powstały na wniosek Pani Sołtys wsi Kleszczowa i Pani Sołtys 
wsi Sierbowice. 
Poinformowała, że pomnik w miejscowości Kleszczowa stoi na terenie, zalewanym przez wodę 
płynącą z pól, natomiast pomnik w Sierbowicach znajduje się na działce prywatnej i dlatego 
proponuje się je przenieść na place przy remizach OSP. 
Pan Andrzej Grabowski zapytał czy wiadomo jakie gmina poniesie koszty w związku ze zmianą 
lokalizacji pomników. 
Pani inspektor wyjaśniła, że Urząd dokona zgłoszenia zmiany lokalizacji miejsc pamięci 
narodowej w Starostwie, a mieszkańcy wsi przeniosą pomniki we własnym zakresie. 
Innych pytań nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Kleszczowa, który stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zmiany lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Kleszczowa 
została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Jest to Uchwała 
Nr XIV/93/2015. 
Następnie Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Sierbowice, stanowiący załącznik 
do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zmiany lokalizacji miejsca pamięci narodowej w miejscowości Sierbowice 
została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Jest to Uchwała 
Nr XIV/94/2015. 

Ad 5c. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Projekt uchwały w tej sprawie omówił Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej Goncerz 
- zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. Poinformował, że nie proponuje się 
wzrostu stawek podatku od nieruchomości, ale zmiany w ustawie o podatkach i opłatach 
lokalnych, wymagają podjęcia nowej uchwały. Zaznaczył, że zawarte w projekcie uchwały 
stawki są w tej samej wysokości, co stawki aktualnie obowiązujące - uchwalone w 2013 r., 
z wyjątkiem jednej nowej kategorii, wprowadzonej zmienionymi przepisami prawa, zawartej 
w §1 pkt 1 ppkt „d" i zmianie treści kategorii podatkowej wyrażonej ppkt „b" pkt 1 i stawki dla 
tej kategorii. Poinformował, że kategorie podatkowe, zawarte w pkt 1 ppkt „b" i „d" na terenie 
naszej gminy na dzień dzisiejszy nie występują. Wyjaśnił, że Minister Finansów co roku określa 
maksymalne stawki podatków w drodze rozporządzenia. 
Przedstawiając stawki proponowane od 1 stycznia 2016 r., Pan Skarbnik każdorazowo 
informował ile wynoszą stawki maksymalne. 
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Zwrócił uwagę, że w pkt 2 pkt „d" zaproponowana stawka podatku w wysokości 4,65 zł jest 
niższa od obowiązującej od 2014 r., wynoszącej 4,68 zł, ponieważ maksymalna stawka, 
określona przez Ministra Finansów została obniżona do wysokości 4,65 zł. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych stawek podatku 
od nieruchomości. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku 
od nieruchomości pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Jest 
to Uchwała Nr XIV/95/2015. 

Ad 5d. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

stawek podatku od środków transportowych. 
Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy - wg projektu 
załączonego do niniejszego protokołu. 
Poinformował, że nie proponuje się wzrostu stawek podatku od środków transportowych, ale 
zmienione przepisy ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, w kategorii autobusy - § 1 pkt 5 
projektu uchwały, zmieniły podział kategorii na autobusy o liczbie miejsc do siedzenia mniejszej 
niż 22 i równiej lub większej niż 22, poza miejscem kierowcy. Wyjaśnił, że zaproponowane 
stawki podatku dla tych kategorii są w wysokości obecnie obowiązującej z podziałem 
na autobusy z liczbą miejsc mniejszą niż 30 oraz równą lub większą niż 30. 
Nawiązując do wypowiedzi ze wspólnego posiedzenia Komisji, że w innych gminach są niższe 
stawki podatku od środków transportowych, Pan Skarbnik poinformował, że dokonał rozeznania 
w zakresie stawek tego podatku i z zebranych informacji wynika, że stawki podatku 
w sąsiednich gminach, nie są niższe niż stawki obowiązujące i proponowane dla mieszkańców 
naszej gminy. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek 
podatku od środków transportowych. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych została podjęta 
jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Oznaczona jest Nr XIV/96/2015. 

Ad 5e. 
Pani Przewodnicząca przy stępiła do sprawy ustalenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych. 
Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie omówił Skarbnik Miasta i Gminy - wg projektu 
załączonego do niniejszego protokołu. 
Wyjaśnił, że zmienione przepisy ustawy o podatkach i opłatach lokalnych zobowiązują 
do uchwalenia nowych wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych została 
podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Oznaczona jest 
Nr XIV/97/2015. 

Ad 5f. 
W celu omówienia kolejnego projektu uchwały - tj. w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej, Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Dyrektorowi Zakładu Usług Wodnych 
i Komunalnych - Panu Adamowi Rozlachowi. 
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Pan Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych poinformował, że nie proponuje się 
zmiany stawek opłaty targowej, ale zmiana przepisów prawnych wymaga podjęcia nowej 
uchwały z odpowiednimi zapisami. 
Nadmienił, że stawki opłaty targowej w Pilicy są najniższe w stosunku do stawek w gminach 
sąsiednich. 
Przedstawił projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 
targowej. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty targowej została podjęta jednogłośnie (15 radnych 
na 15 obecnych głosowało za). Oznaczona jest Nr XIV/98/2015. 

Ad 5g. 
Przystępując do sprawy taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków dla mieszkańców gminy Pilica na rok 2016, Pani Przewodnicząca 
ponownie udzieliła głosu Panu Dyrektorowi Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych. 
Pan Dyrektor wyjaśnił, że przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne określa taryfę na okres 
12 miesięcy, na podstawie danych historycznych z roku obrachunkowego, obejmującego okres 
4 miesięcy poprzedniego roku i 8 miesięcy br., poprzedzającego rok wprowadzenia taryfy 
- tj. na podstawie kosztów eksploatacji i utrzymania poniesionych przez Zakład w okresie 
od 1 września do 31 sierpnia. 
Przedstawił wysokości cen i stawek opłat za dostarczoną wodę i za odprowadzone ścieki 
na 2016 rok - zgodnie z załącznikiem do projektu uchwały. 
Poinformował, że cena lm3 wody na 2016 r. dla gospodarstw domowych i odbiorców 
wykorzystujących wodę do celów socjalno-bytowych jest o 12 groszy niższa od ceny 
obowiązującej w br., a cena dla pozostałych odbiorców wody i stawki opłaty abonamentowej 
pozostają w dotychczasowych wysokościach, podobnie cena za odprowadzenie lm3 ścieków 
i stawka opłaty abonamentowej pozostają w dotychczasowych wysokościach dla wszystkich 
dostawców ścieków w tym również dla gospodarstw domowych. 
Ponadto Pan Dyrektor poinformował o stanie sieci wodociągowej, kanalizacyjnej 
i o oczyszczalni ścieków. 
Podkreślił znaczenie zaworów zwrotnych na przyłączach. 
Zaznaczył, że głównymi dostawcami ścieków są zakłady produkcyjne. Przedstawił informację 
0 ilości dostarczonych ścieków przez poszczególne zakłady w minionych latach, z której wynika, 
że ilość dostarczanych ścieków maleje. 
Pan Dyrektor poinformował, że Zakład przyjmuje nieczystości ciekłe, dostarczane przez osoby 
prywatne, ale oczyszczalnia, która jest oczyszczalnią biologiczną ma ograniczone możliwości 
1 nie jest w stanie przyjąć każdej ilości ścieków. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
ustalonej przez Zakład Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla mieszkańców gminy Pilica 
na rok 2016. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Jest 
to Uchwała Nr XIV/99/2015. 

Ad 5h. 
Realizując porządek obrad sesji, Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia dotacji 

celowej dla jednostki OSP w Dobrej. 
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Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w tej sprawie, 
zawierający propozycję udzielenia dotacji dla jednostki OSP w Dobrej w wysokości 240 zł 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu energii elektrycznej. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji udzielenia powyższej dotacji. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 
jednostki OSP w Dobrej pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest 
to Uchwała Nr XIV/100/2015. 

Ad 5i. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji zmian w budżecie gminy 

na 2015 rok. 
Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej 
Goncerz - wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy, 
polegających na: 
- wprowadzeniu do budżetu po stronie dochodów i wydatków dotacji celowych, przyznanych 

decyzjami Wojewody, 
- przeniesieniu wydatków między działami i rozdziałami, w związku z przewidywanym 

niewykorzystaniem środków w jednych działach i rozdziałach, a brakiem w innych, 
- zmianie charakteru wydatków, 
- ustaleniu limitu kredytu na wyprzedzające finansowanie remontu infrastruktury 

okołoturystycznej Zamku w Smoleniu oraz na zakup i montaż kolektorów słonecznych. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok została podjęta jednogłośnie 
-15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XIV/101/2015. 

Ad 5j. 
Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP 

w Dzwonowicach. 
Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, dotyczący udzielenia dotacji celowej 
dla jednostki OSP w Dzwonowicach w wysokości 205 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zakupu energii elektrycznej. 
Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 
jednostki OSP w Dzwonowicach pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona 
jest Nr XIV/102/2015. 

Ad 5k. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2026. 
Projekt uchwały w powyższej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, 
przedstawił Skarbnik Miasta i Gminy - Pan Andrzej Goncerz. 
Wyjaśnił, że aby gmina mogła złożyć wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi w Szycach 
(ul.Reymonta) niezbędny jest projekt funkcjonalno-użytkowy dla zadania i w związku z tym 
- zgodnie z wymogami, proponuję się ustalić limit zobowiązań dla przedmiotowego 
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przedsięwzięcia, poprzez wprowadzenie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2015-2026. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2026 została podjęta 
jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za). Jest to Uchwała Nr XIV/103/2015. 

Ad 51. 
Pani Przewodnicząca podjęła sprawę uchylenia Uchwały Nr XIII/86/2015 Rady Miasta 

i Gminy w Pilicy z dnia 29 października 2015 r., która dotyczy utworzenia świetlicy 
środowiskowej w Dzwonowicach, stanowiącej własność gminy. 
(Wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz na początku sesji, proponując wprowadzenie projektu 
uchwały do porządku obrad.) 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w powyższej 
sprawie, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do propozycji uchylenia Uchwały Nr XIII/86/2015 Rady Miasta 
i Gminy w Pilicy z dnia 29 października 2015 r., 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII/86/2015 
Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 29 października 2015 r. pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona jest 
Nr XIV/104/2015. 

Ad 5ł. 
W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy utworzenia Świetlicy 

Środowiskowej w miejscowości Dzwono wice, która funkcjonowałyby w ramach struktury 
organizacyjnej Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie w tej sprawie, stanowiący 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie utworzenia Świetlicy Środowiskowej 
w miejscowości Dzwonowice pod głosowanie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest 
to Uchwała Nr XIV/105/2015. 

Ad 6. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi 

na zgłoszone interpelacje. 
Odnośnie zaśmieconego przejścia pomiędzy rynkiem i ul.3 Maja Pan Burmistrz wyjaśnił, 
że w przyszłym tygodniu „uliczka" zostanie uprzątnięta. 
W sprawie wyłożenia kostką brukową terenu koło Pomnika Niepodległości w Pilicy Pan 
Burmistrz poinformował, że w I kwartale przyszłego roku kostka powinna zostać położona. 
W odpowiedzi na interpelacje, dotyczące oświetlenia ulicznego Pan Burmistrz wyjaśnił, że zleci 
rozeznanie możliwości założenia dodatkowej lampy przy zakręcie w Sierbowicach oraz 
przesunięcia lampy w Szycach. Poinformował, że instalacja lamp jest zależna od wyposażenia 
w piątą linię, która umożliwia założenie lampy, a w przypadku braku piątej linii założenie lampy 
jest kosztowne. Zgłosi również potrzebę wymiany migoczącej lampy w Sierbowicach. 
Jeżeli chodzi o niszczenie ul.Wodnej w Sławniowie przez nadmierny ruch samochodów 
ciężkich, w związku z budową mostu w Sławniowie, Pan Burmistrz wyjaśnił, że tiry powinny 
jeździć drogą przez Cisowę, chociaż i ta droga ulega niszczeniu, jednak zamknięty odcinek drogi 
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musi być objeżdżany. Poinformował, że jeżeli będą nierówności w drodze, drogę trzeba będzie 
naprawić. 
W sprawie dziur w drodze w Cisowie Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi o naprawę 
do Powiatowego Zarządu Dróg. 
Odnośnie zapadniętego odcinka drogi do Kościółka św. Piotra i Pawła Pan Burmistrz wyjaśnił, 
że droga zostanie wyrównana. 

Rów przy ul.Wodnej w Sławniowie zostanie w miarę możliwości gminy poprawiony. 

Ad 7. 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych wniosków. 

Pan Arkadiusz Wieczorek zgłosił, że na nowej drodze na odcinku Wierzbica - Otola widnieją 
łaty. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że uzyskał informację, iż miejscami asfalt ma inny odcień ze względu 
na inny skład mieszanki bitumicznej. Poinformował, że dzisiaj odbył się odbiór odcinka drogi 
powiatowej od Kleszczowy w kierunku Dobrakowa. 
Innych spraw nie podjęto. 
Ad 8. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała 
zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.1645. 

Protokołowała: 

INSPE.KT O R 
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